

Das Wetter in Bitterwasser ist derzeit etwas unbeständig. Erst gab es einen kleinen Sandsturm durch die nahende Front, dann

Regen. Biwa musste kurzzeitig ins flight office, sonst wäre sie womöglich weggeweht worden... Aber wie immer findet sie einen bequemen Platz für ein Schläfchen....

The weather in Bitterwasser is a bit unreliable. First a little sandstorm, then rain. Biwa had to go into the flight office shortly, otherwise she might have been blown away. But like always, she finds a quiet place for a nap.



Durch das Wetter gab es zum Beispiel auch Zeit für einen Besuch auf der Nachbarlodge Bagatelle, wo Game Drive,

Gepardenfütterung und vieles mehr geboten wird. Die Lodge liegt sogar inmitten des Wildtiergeheges, so laufen viele halbzahme Wildtiere durch die Anlage.

Because of the weather, there was also time to do other things. A couple of people drove to Bagatelle, a lodge in the neighbourhood. There, you can go on a Game Drive, watch cheetah-feedings and do a lot more. The lodge is lying in the compound of the wild animals, so you see them walking through the site.

